
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szécsényi 

Városháza tanácskozótermében tartott 2011. november 15-i 
rendkívüli üléséről  
 

Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 5 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Dr. Harikné Dr. Havasi Beáta alpolgármester, Borda 

Tamás (1335 óráig), Juhász Miklós, Varga Béla (1330 órától) 
 Sümegi Tamás alpolgármester  
 Bárányné Márton Melinda aljegyző 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
  
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. Megállapítja, hogy képviselő-testület 
határozatképes, és az ülést megnyitja (1300 órakor). A rendkívüli ülés összehívását az 
egyszerű közbeszerzési eljárásban való eredményhirdetés indokolta, valamint az 
alpolgármester asszony szeretne előterjesztést tenni a keretszerződések megkötésével 
kapcsolatos közbeszerzési eljárás előkészítéséről, és egy rövid tájékoztatást szeretne 
adni az ünnepi díszvilágítással kapcsolatban. Kérdezi, van-e valakinek sürgősségi 
javaslata ezeken a napirendeken kívül.   

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

A startmunka mintaprogrammal kapcsolatban szeretné kérni a képviselő-testület 
hozzájáruló döntését a pályázat benyújtására, mivel a határidő november 18-a. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A testület döntését szeretné kérni a 1998 hrsz-ú ingatlan átminősítésével kapcsolatban. 

Stayer László polgármester 

A kiegészítő javaslatokkal együtt bocsátja szavazásra a napirendi pontok elfogadását.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
1.  Előterjesztés a „Szécsényi Kossuth Liget sporttelep infrastrukturális fejlesztése” 

tárgyában indult általános egyszerű közbeszerzési eljárásában benyújtott ajánlatok 
elbírálására 

2.  Tájékoztató a városközpont díszvilágításával kapcsolatban 
3.  Építési beruházásra árubeszerzésre és szolgáltatásra irányuló közbeszerzési 

szerződések keret-megállapodásban történő alkalmazása 
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4.  Előterjesztés a startmunka mintaprogramban való részvételre vonatkozó pályázat 
benyújtására 

5.  Előterjesztés a Szécsény belterületi 1998  hrsz-ú ingatlan átminősítésére 
 
 
1.  Előterjesztés a „Szécsényi Kossuth Liget sporttelep infrastrukturális 

fejlesztése” tárgyában indult általános egyszerű közbeszerzési eljárásában 
benyújtott ajánlatok elbírálására 

 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető, a Bírálóbizottság elnöke 
 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője, a Bírálóbizottság elnöke 

Köszönti a képviselő-testületet. A képviselők részére megküldésre került az írásos 
előterjesztés, melyben részletesen leírta, hogy a közbeszerzési törvény 251. § (2) 
bekezdése és az önkormányzat Közbeszerzési Szabályzata alapján egyszerű 
hirdetmény nélküli eljárás során három ajánlatot kértek a Szécsényi Kossuth Liget 
sporttelep infrastrukturális fejlesztésére. Részajánlati lehetőséget biztosítottak: az I. 
részajánlat tartalma: pályavilágítás kialakítása és villamos energiaellátás biztosítása, 
labdarúgó pálya vízellátása és öntözőrendszer kiépítése, a II. részajánlat tartalma: 
nyílászárók cseréje. Az ajánlatok bírálati szempontjaként a Kbt. 57. §-ában 
meghatározott legalacsonyabb ajánlati ár volt megjelölve. A kiküldött ajánlatkérésben 
meghatározott határidő lejártáig 3 db ajánlat érkezett, melyeket a Bírálóbizottság 
értékelt. Hiánypótlási lehetőség biztosítására nem volt szükség. 
A Bírálóbizottság egyhangúlag javasolja a döntéshozó képviselő-testületnek, hogy az 
eljárást nyilvánítsa érvényesnek és eredményesnek, valamint az I. részajánlat 
tekintetében a VL-TEAM Kft-t - a beszerzés tárgyára vonatkozó árajánlata 15.726.480 
Ft + áfa -, a II. részajánlat tekintetében az UNIVERZÁL Építő és Szolgáltató Kft-t - a 
beszerzés tárgyára vonatkozó árajánlata 688.000 Ft + áfa - hirdesse ki nyertesnek. 

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő, 
Bírálóbizottság által tett határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
288/2011.(XI.15.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
„Szécsényi Kossuth Liget sporttelep infrastrukturális fejlesztése” 



 3 

tárgyában indult egyszerű közbeszerzési eljárást érvényesnek és 
eredményesnek nyilvánítja és az eljárás nyertesének 
- I. részajánlat tekintetében: a VL-TEAM Kft-t (székhelye: 3170 
Szécsény, Attila út 16.) hirdeti ki, 
- II. részajánlat tekintetében: az UNIVERZÁL Építő és Szolgáltató 
Kft-t (székhelye: 3170 Szécsény, Rákóczi út 135.) hirdeti ki.   
 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a nyertes 
ajánlattevőkkel 
- az I. részajánlatra vonatkozóan 15.726.480 Ft + ÁFA összegben, 
- a II. részajánlatára vonatkozóan a 688.000 Ft + ÁFA összegben 
kösse meg a szerződést.  
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
 
 
2.  Tájékoztató a városközpont díszvilágításával kapcsolatban 
 

Stayer László polgármester 

Emlékezteti a képviselőket, hogy az elmúlt évben azért nem tudtuk megvalósítania a 
díszvilágítást, mert a városban folyó a felújítási munkák miatt nem nagyon lehetett 
nekifogni semminek, illetve az új kandelábereknél nem igazán tisztázódott, hogy lehet-
e azokra bármiféle világítóeszközöket kihelyezni. Közben annyiban módosult a dolog, 
hogy a városmag I. ütemének lejárt az ötéves fenntartási kötelezettsége, így már 
bátrabban lehet bizonyos munkálatokat a kandelábereknél végezni, illetve elkezdtünk 
azon gondolkodni, hogy adjuk meg a méltó rangját az ünnepeknek, és úgy gondoljuk, 
hogy Szécsény város azért megérdemel valamilyen szintű díszvilágítást. Ezért 
kezdtünk különböző lehetőségeket megvizsgálni.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy a régmúltban díszvilágításként 14 db kandeláberköz 
volt befogva, közönként 52 db 60 W-os égő működött, már amelyik működött. Ennek 
alkalmanként 200 ezer forint volt a felhelyezése, és elég sok égő tönkrement 
időközben, amit elég költséges és nehézkes volt pótolni. Tehát 60 W-os izzók voltak 
ezeken a közökön, és két ilyen köz áramfogyasztása nagyobb volt, mint a teljes 
Rákóczi úti közvilágítás, és nyilván a leszerelés is pénzbe került. Mindenképpen olyan 
megoldást kellett keresnünk, amely már modernebb égőkkel működik, gondol itt LED-
es izzókra, és nyilván a felszerelése is egyszerűbben megoldható. Ezért a beérkezett 
ajánlatok alapján a következő megoldást szeretnénk az idén megvalósítani. A 
sétálóutcában 17 db kandeláber van, ezekre a kandeláberekre szeretnénk felhelyezni 
egy-egy motívumot. A Tűztorony épületét szeretnénk megvilágítani, úgy, hogy a 
vízszintes párkányokon futna körbe jégcsapfüggöny motívum, továbbá a hivatal 
épülete, a bejáratnál lévő kiugró részen lenne úgy díszítve, hogy a felső párkányon 7 
méter hosszú jégfüggöny csíkok kerülnének elhelyezve, és úgy lennének összehúzva, 
mint egy színházi függöny, valamint a városháza előtt lévő két gömbtuja lenne még 
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kidíszítve. Először egy akciósnak mondott ajánlatot kaptunk, aminek az összege, 
úgyhogy nem volt benne a sétálóutcában lévő 17 db kandeláber, körülbelül 1,4 millió 
forint volt. Sikerült helyi vállalkozóval is felvenni a kapcsolatot, és úgy néz ki, hogy 
egy lényeges kedvezőbb ajánlatot kapunk, amely szerint egymillió forint alatti 
összegből tudná biztosítani az összes tervezett, és az előbb ismertetett rendszert. Ami 
nagyon pozitív dolog lenne, hogy ehhez támogatókat is tudunk szerezni, remélhetőleg 
a teljes összegre, amennyiben nem, akkor esetleg egy minimális összeg az 
önkormányzatot terheli.  
Azért hozta be ezt a tájékoztatót, mert egyrészt szerette volna tájékoztatni a képviselő-
testületet, illetve azzal a nem titkolt célzattal, hogy emlékeztesse önmagukat arra, az 
egy évvel ezelőtti nemes felajánlásukra, ahhoz, hogy a díszvilágítás idén 
megvalósulhasson, felajánlották hozzájárulásukat. Úgyhogy kéri képviselőtársait, hogy 
lehetőségeikhez mérten próbáljanak meg beszállni ebbe a projektbe. Hogy kis 
fogódzót adjon, egy ilyen, kandeláberre kerülő motívum 10-15 ezer forint körüli 
összeg. Ha valaki egy ilyen összeget vállalni tudna, akkor tárgyiasult formában is meg 
tudná tekinteni a hozzájárulását.  
Mint mondta, lényegesen kisebb fogyasztással működne ez a díszvilágítás, illetve az 
ÉMÁSZ-szal is próbál egyezkedni, és elképzelhető, hogy tudnánk is az 
áramfogyasztásában kedvezményt kapni. Próbáltunk hosszú távban gondolkodni, mert 
ez nem egyéves beruházás. Ha most erre tudunk forrásokat találni, akkor úgy gondolja, 
meg kell valósítani, és később esetleg, ha szebb idők jönnek, el lehet gondolkodni 
azon, hogy a főutat is be lehetne vonni majd a díszítésbe. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Támogatja az elképzelést, és egy motívumot bevállal.  

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Szintén vállalja egy motívum költségét.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Szintén támogatja az elképzelést. 

Borda Tamás képviselő 

Véleménye szerint minden képviselő támogatni fogja. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Javasolja, hogy minden képviselőt meg kell kérdezni erről. 

Stayer László polgármester 

Természetesen mindenkit meg fog kérdezni. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy rendelkezik referenciával, aki csinálni fogja? 

 



 5 

Stayer László polgármester 

Villanyszerelő cég fogja kivitelezni.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy főúton lévő oszlopokra van valamilyen rendelkezés, tiltás leírva, hogy 
ezekre nem lehet rátenni semmit, mert a garancia elvesztésével jár? Személy szerint 
nem látott még semmilyen dokumentációt erről. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A garancia nem azt jelenti, hogy nem lehet hozzányúlni, hanem attól fél, hogy a 
kialakítás nem olyan egyszerű, de nyilván a gyártóval meg kell egyezni abban, hogy 
mit lehet csinálni, hogy ne veszítsük el a garanciát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Mennyi a garancia? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Alapból egy év van, és utána a kötelező jótállás, melyet több minisztérium által kiadott 
rendelet szabályoz. A következő ülésre meg fogja nézni a dokumentációt.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ha ez így van, akkor el kellene indítani a folyamatot, hogy ha már nem is idén, de 
jövőre hogyan lehetne a díszítést ezekre az oszlopokra is feltenni.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ezek a XXI. században készült világítóeszközök, kizártnak tartja, hogy teljesen 
alkalmatlanok legyenek erre. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Sajnos teljesen alkalmatlanok, mert arra senki nem gondolt a pályázat készítés 
folyamán, hogy erre szükség lehet. 

Stayer László polgármester 

Ez ügyben fel fogjuk venni a kapcsolatot a gyártóval, és keresünk rá megoldást.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Úgy gondolja, hogy Benczúfalván és Pösténypusztán is jó volna valamilyen ünnepi 
világítás. Nem tudja, hogy Pöstényben milyen volt korábban, mert nem nagyon járt 
arra. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Pösténypusztán semmilyen nem volt.  
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ami Benczúrfalván volt tavaly és tavalyelőtt, azt úgy tudja, hogy Kelecsényi László 
saját maga készítette. Esetleg, ha van rá lehetőség, a korábbi fűzérből lehetne valamit 
készíteni a két településrészre is. 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Tájékoztatást ad arról, hogy ami Benczúrfalán volt, azt Kelecsényi László, volt 
bizottsági kültag, készítette a saját tiszteletdíjából és ő is szerelte fel. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Azon gondolkodik, hogy Pösténypusztán hová lehetne feltenni a díszt, talán a 
templomhoz. Erről is egyeztetni kellene az ÉMÁSZ-szal. 

Stayer László polgármester 

Esetleg a két településrészen is lehetne adventi koszorút elhelyezni. Kéri a művelődési 
ház igazgatóját, hogy oda is készítsenek.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Készíthetnek mindkét helyre, mert az adventi koszorúkat saját maguk készítik, azokat 
nem veszik. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az adventi koszorú a templomkertben is lehetne Pöstényben. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Benczúrfalván a művelődési háznál lenne helye. 

Stayer László polgármester 

Jelzi, hogy szívesen részt venne ebben a dekorációkészítésben, és kéri képviselőtársait 
is, hogy aki ráér, segítsen benne. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 

Egy szécsényi lakos ajánlott fel nagyméretű fenyőfát, amit szívesen odaad, ha kell 
valahová, hogy feldíszítsék az ünnepre. 

Stayer László polgármester 

Meg fogjuk kérdezni, hogy kell-e az iskolának. Mivel több hozzászóló nem 
jelentkezett, a napirend tárgyalását bezárja.   
 
 
3.  Építési beruházásra, árubeszerzésre és szolgáltatásra irányuló közbeszerzési 

szerződések keret-megállapodásban történő alkalmazása 
Előterjesztő: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester  
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy több, nagyobb önkormányzat már keret-megállapodásban 
gondolkodik, és ha nekik bejött, akkor úgy gondolta, hogy esetleg Szécsény 
önkormányzata is elindulhatna ezen az úton. Ismert, hogy a nyertes pályázatok után 
gyorsan el kell indítani a közbeszerzési eljárást, hogy ki lesz a kivitelező, és főleg 
építési munkáknál nem mindegy, hogy esetleg belecsúszunk egy téli időszakba, vagy 
esetleg nem tudjuk azonnal kiírni a pályázatot, tehát ezzel időt veszítünk, és az idő 
meg általában pénz. Ezért a nagyobb önkormányzatok, itt példának Hatvan városát 
tudja említeni, és talán Salgótarjánban is működik, eleve kiírnak egy közbeszerzést 
egy keret-megállapodásra, és a legkedvezőbb ajánlattevővel kötnek egy keret-
szerződést, amiben konkrétan meg van határozva, hogy például bizonyos munkát 
milyen áron végezne el, továbbá, hogy az árut milyen áron szerzi be, és ezt négy éves 
időtartamra lehet kötni egy bizonyos keretösszeg nagyságáig. Ez azt jelenti, hogyha 
bármilyen pályázatunk nyer, akkor nekünk már még egyszer nem kell közbeszerzést 
kiírni, hanem ezt a keretszerződést tudjuk egyedi szerződésekkel feltölteni, akkor már 
fix áron, hiszen a keretszerződés tartalmazza, hogy milyen áron tudunk velük 
szerződést kötni. Ha esetleg olyan tétel van, ami nem szerepel benne, akkor ajánlatot 
kell kérnünk tőlük ugyanúgy, mint más esetben, de nem kell új közbeszerzést kiírni, 
tehát így tudunk időt nyerni, illetve már tervezhető a pályázat benyújtásakor, hogy 
milyen összeggel tudunk számolni náluk, ezért lenne szerencsés megoldás. Ami még 
fontos, hogy nincs kötelezettség hozzá, tehát van egy keretösszeg, ameddig őket 
igénybe tudjuk venni, de ha az a véleményünk, hogy egy munkát meg kellene 
pályáztatni, akkor azt is meg lehet tenni. Tehát ez a szerződés nem zárja ki, hogy 
bizonyos esetekben közbeszerzési eljárást indítsunk, viszont lehetőséget nyújt arra, 
hogy van egy cég, aki 48 hónapon belül, fix áron annak a feladatnak az elvégzésére 
készen áll.  
Mivel november 29-én lesz a soros képviselő-testületi ülés, most csak arra kér 
felhatalmazást, hogy gondolkodjanak-e egy ilyenben, és utána nézzen-e pontosan, 
hogy milyen feltételekkel, hogyan lehet egy ilyen keretszerződésre közbeszerzést 
kiírni, vagy esetleg a testület szerint nincs rá szükség. A jogszabály lehetőséget ad rá, 
felgyorsítja a beruházást, és mivel fix ár van, ebből akár pozitívabban jöhet ki az 
önkormányzat. Ami a keret-szerződést kötőnek ebben jó, hogy tulajdonképpen, 
megrendelése van, és előbb-utóbb fel fogják szólítani, hogy ezt, vagy azt a munkát 
végezze el.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ha jól érti, választunk cégeket? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A keretszerződést egy céggel köti az önkormányzat, amely a meghatározott munkákat 
el tudja fix áron végezni.  

Stayer László polgármester 

Reményeink szerint az útfelújításokra, járdafelújításokra hamarosan jönnek ki a 
pályázatok, ilyen jellegű munkákra kötnénk a keretszerződést.   
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A kérdés most az, hogy előkészítse-e ezt a közbeszerzési eljárást.  

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Olyan érzése van, hogy az esélyegyenlőséget a vállalkozókkal szemben ez sértené.  
 
 
Megérkezett az ülésre Varga Béla képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 6 fő. 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ezen az eljáráson bármelyik vállalkozó indulhat, a jogszabályoknak teljesen megfelel 
az eljárás, és esélyegyenlőséget sem sért, mert nem veszzük el senkitől a lehetőséget, 
csak előrehozzuk a kivitelező kiválasztását. Ezzel négy évre lehetne egy fix árat 
biztosítani, és az eljárás jelentősen lerövidül, mert egy nyertes pályázat esetén azonnal 
meg lehet kezdeni a munkát, mert erre már meg lesz egy előzetes közbeszerzésünk. 

Stayer László polgármester 

Úgy véli, ha most előregondolkodnak, és kihasználják, hogy van egy „holtidő”, mert 
egyelőre nincsenek ilyen pályázatok, és felkészül arra a testület, hogy lesznek, 
kihasználva ezt az úgynevezett holtidőt, lefolytatják ezt a közbeszerzési eljárást, akkor, 
mikor élesbe fordul a dolog, ezzel már nem megy el az idő. Személy szerint nagyon jó 
elgondolásnak tartja, és több helyen már működik, ezért úgy gondolja, hogy érdemes 
lenne megpróbálni. 

Borda Tamás képviselő 

Támogatja az elképzelést.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Biztos, gyorsabb megoldásokat tud ez adni, viszont mégis úgy érzi, hogy előnyt is 
biztosíthat.  

Stayer László polgármester 

De ha nekünk jelent előnyt, akkor nem érti, mi a probléma. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Csakhogy ha bizonyos munkálatokra vállalkozna majd négy cég, és akkor ezek közül 
most eggyel kötnek előre szerződést.  
 
Távozott az ülésről Borda Tamás képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 5 fő.  
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mint korábban elmondta, nincs olyan kötelezettség, hogy egy elnyert pályázat esetén a 
munkát csak azzal lehet elvégeztetni, akivel a keretszerződést megkötik. Ha testület 
úgy gondolja, adott esetben még mindig kiírhatja a közbeszerzést. Ha viszont az kell, 
hogy nagyon gyorsan elkezdjék a munkát, mert például itt van a fűtési szezon, és 
haladéktalanul be kell szerelni a kazánt, nincs idő a közbeszerzési eljárás 
lefolytatására, akkor a keretszerződés alapján odaszólunk, hogy jöhetnek megkötni a 
szerződést, és haladéktalanul kezdhetik a munkát. Ezt csak példaként mondta, de ez 
ugyanígy lehet útépítésnél, ablakcserénél, satöbbi. Tehát ezeknél itt van az előny, és 
akiknél már működik, azt mondják, hogy nagyon jól működik, és nincs lekötelezve az 
önkormányzat, ha viszont gyorsan kell lépni, nagyon előnyös, hogy fel van gyorsítva 
az eljárás. 

Stayer László polgármester 

Véleménye szerint, azt, hogy mindenkinek jót tegyenek, nem lehet megvalósítani, 
tehát elsősorban az önkormányzat érdekeit kell nézni, és ez egy nagyon kedvező 
lehetőség, amit javasol kihasználni. Mivel elég magas keretösszeget célszerű 
meghatározni, az nem zárja ki azt, hogy az a cég alvállalkozóként helyi cégeket is 
bevonjon a munkába.  
Javasolja, hogy most adjanak felhatalmazást arra, hogy ennek a közbeszerzésnek az 
előkészítése megtörténjen, és a következő ülésen már arról lehessen dönteni, hogy 
kiírják és milyen feltételekkel ezt a keret-megállapodásra szóló közbeszerzési eljárást.  
Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
289/2011.(XI.15.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert és az alpolgármestert, hogy az építési beruházásra, 
árubeszerzésre és szolgáltatásra irányuló közbeszerzési szerződések 
keret-megállapodásban történő alkalmazására vonatkozóan készítse 
elő a közbeszerzési eljárás megindításához szükséges ajánlati 
felhívást, melyet a következő ülésen terjesszen a képviselő-testületi 
elé.  
 

Határidő: értelemszerűen  
Felelős:  polgármester 
         alpolgármester  

 
 
4. Előterjesztés a startmunka mintaprogramban való részvételre vonatkozó 

pályázat benyújtására 
 Előterjesztő: Bárányné Márton Melinda aljegyző 
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Bárányné Márton Melinda aljegyző 

A Nógrád Megyei Kormányhivatal és Belügyminisztérium közösen mintaprogramot 
indít Nógrád megyében, melynek során közfoglalkoztatásra nyílik lehetőség, 100 %-os 
támogatással. Ez program sokkal kedvezőbb feltételeket tartalmaz, mint a jelenlegi.  
Több projektelemből álló pályázati lehetőség, amit többször megtárgyaltak a kistérség 
képviselőivel is, hogy mi volna a legcélszerűbb megoldás.  
Arra szeretne felhatalmazást kérni, hogy a mintaprogramban való részvételre a 
pályázatot a város benyújthassa két programelemre, egyik a téli foglalkoztatás 
(síkosság-mentesítés), a másik az illegális hulladék lerakóhelyek felszámolása. 
Körülbelül 20 fő foglalkoztatását tervezzük megvalósítani, 8 órás munkaidőben, a 
programot egy éven belül kell megvalósítani. A benyújtási határidő november 18.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ki fogja benyújtani a pályázatot, az önkormányzat vagy a városüzemeltetési cégünk? 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

A támogatási rendszer az önkormányzat részére sokkal kedvezőbb feltéteket tartalmaz, 
mint egy kft-nek, ezért az önkormányzat nyújtaná be a pályázatot. Elmondja még, 
tervezték, hogy a kistérségi önkormányzatok közösen nyújtanák be, mert akkor 
nagyobb értékű gépet is lehetett volna vásárolni, de végül minden önkormányzat 
önállóan fog pályázni, aki részt kíván venni ebben a programban. A program hat 
programelemből áll. Egyik a mezőgazdasági projekt, de úgy gondoltuk, hogy nálunk 
már folyik két szociális földprogram is, és itt fenntartási kötelezettségünk is fennáll. 
Lehetőség volt közutak, illetve a földutak karbantartására pályázni, itt úgy gondoltuk, 
hogy ez meghaladja a mi feltételrendszerünket, mert megfelelő szakemberek kellettek 
volna, valamint a vízelvezető árkok tisztítása, karbantartása is lehetett volna benne. A 
pályázathoz programtervet kell készíteni, és úgy gondoltuk, hogy az illegális hulladék 
lerakóhelyek felszámolása és a téli foglalkoztatás az az elem, amelyre ezt november 
18-áig el tudjuk készíteni, és erre adnánk be a pályázatot. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdése, hogyha a kistérség nem együtt pályázik, akkor eszközök vásárlására így 
nincs is lehetőség? 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Van lehetőség a pályázat 20 %-os mértékében. 

Stayer László polgármester 

Elmondja, hogy azért szerettünk volna kistérségi szinten együtt belépni a programba, 
mert akkor legalább egy nagygépet meg lehetett volna venni, de így is lesz lehetőség 
kis értékű kézi eszközök vásárlására. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja, hogy aljegyző asszony 
által elmondottak szerint vegyen részt az önkormányzat a Startmunka 
mintaprogramban. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

290/2011.(XI.15.) számú határozata 
 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 
nyújt be a Belügyminisztérium által kiírt Startmunka 
mintaprogramban való részvételre, az illegális hulladék lerakóhelyek 
felszámolása és a téli foglalkoztatás programelemre.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására.  
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
 
5.  Előterjesztés a belterületi 1998  hrsz-ú ingatlan átminősítésére 
 (Vázrajz a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A képviselő-testület döntött arról, hogy a Benedek Szabolcs részére értékesíti az ipari 
területen lévő 1998 hrsz-ú 1 hektáros ingatlant, azzal a feltétellel, hogy a 
területrendezést a vevőnek kell elvégeztetni, és ennek költsége is őt terheli. A mai 
napon kapta meg a Földhivatal által záradékolt vázrajzot. Mivel minden bel- és 
külterületbe vonáshoz szükséges a képviselő-testület jóváhagyása, ezért kéri, hogy 
határozati formában járuljon hozzá a testület, hogy a Szécsény 1998 hrsz-ú, belterületi, 
kivett beépítetlen terület ezt követően 0393 hrsz-ú 1 ha területű, külterületi szántó 
földrészlet legyen. 

Stayer László polgármester 

Kéri, hogy aki az előterjesztésben foglaltakkal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
291/2011.(XI.15.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, a 
Balassagyarmati Körzeti Földhivatal által záradékolt vázrajznak 
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megfelelően, a Szécsény belterületi, 1998 hrsz-ú, 1 ha  területű, kivett 
beépítetlen terület, külterületi 0393 hrsz-ú, 1 ha területű szántó 
földrészletté történő átminősítéséhez hozzájárul. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 

Stayer László polgármester 

Megköszöni mindenki munkáját, és a napirendek megtárgyalása után az ülést bezárja 
(1345 órakor). 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Stayer László  
polgármester 

 


